



Cork is the second biggest city in the Republic of Ireland and the third largest city in Ireland after Dublin and Belfast. Cork has a population of 120000 inhabitants and 380000 with its surroundings.

Cork est la deuxième plus grande ville d'Irlande et la troisième ville la plus peuplée de l'île d'Irlande après Dublin et Belfast. La ville compte 120000 habitants environ et l'agglomération 380 000.

The Irish compare Cork to Venice since two affluents of the Lee and several canals flow through the city... but it is a bit exaggerated !

Les Irlandais comparent parfois Cork à Venise car elle est construite sur deux affluents de la Lee et quadrillée par quelques canaux. Ils exagèrent un peu.



Nevertheless as they say in tourism brochures, the City of Cork has an authentic and picturesque touch that we felt with our teachers while wandering through its lively streets and popular districts.



La ville a gardé son côté authentique. Il faut, disent les guides, y traîner à pied et déambuler dans ce réseau de rues animées, de quartiers populaires très vivants. C'est ce que nous avons fait avec nos professeurs.